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PROTOKÓŁ nr 10.2018 

z obrad XLVIII Nadzwyczajnej Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  29 

października 2018r. (poniedziałek) godz. 14:00, w Sali Narad Rady Miejskiej  w 

Radłowie 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Paweł Jachimek                       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

3. Pan Wiesław Głowa              Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

4. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

6. Pan Jan Kordela                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

8. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

9. Pan Jerzy Żurowski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pani Elżbieta Wiśniewska-Woźniczka   Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Bogdan Bujak      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Bogdan Padło                                                           Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Antoni Kotapka                                                        Radny Rady Miejskiej w Radłowie  

 

Sołtysi Gminy Radłów: 

 

1. Pan Józef Sikoń                Sołtys wsi Brzeźnica 

2. Pan Jerzy Chrobak             Sołtys wsi Glów 

3. Pani Lucyna Wódka           Sołtys wsi Marcinkowice  

4. Pan Jan Miśtak            Sołtys wsi Niwka 

5. Pan Eugeniusz Biś           Sołtys wsi Przybysławice 

6. Pan Kazimierz Urbanek       Przewodniczący Zarządu Osiedla Radłów   

7. Pani Zofia Klich                                                                                   Sołtys wsi Sanoka 

8. Pan Adam Radamski            Sołtys Wsi Siedlec 

9. Pan Jerzy Pajdo                  Sołtys wsi Wał-Ruda 

10. Pani Agata Kusior       Sołtys wsi Wola Radłowska 

11. Pani Stanisława Klag         Sołtys wsi Zabawa 
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12. Pan Janusz Dybisz                                                                Sołtys wsi Zdrochec 

13. Pan Kazimierz Sarnecki    Sołtys wsi Biskupice Radłowskie 

14. Pan Adam Wójtowicz    ` Sołtys wsi Łęka Siedlecka 

Zaproszeni goście: 

1. Zbigniew Mączka              Burmistrz 

2. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

3. Pan  Józef Aleksander            Skarbnik Gminy 

4. Pan Adrian Dębosz                           Radca Prawny 

5. Pan p.o. podkom. Dominik Rzepecki               Komendant komisariatu Policji w Żabnie 

6. Pan Mieczysław Kita       Kierownik ZESUW 

 

Ad. 1. 

 

Posiedzenie XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził przewodniczący 

Pan Piotr Kapera. Pan przewodniczący przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do odczytania porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia                               

16 października 2018 r.   

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

c) wydzierżawienia nieruchomości mienia komunalnego 

d) wydzierżawienia nieruchomości mienia komunalnego 

e) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2019 

rok, 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
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 5. . Wolne wnioski i zakończenie XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zaproponował wykreślenie z porządku 

obrad podpunktu e i f. 

Zapytał, kto z Państwa Radnych jest za wykreśleniem tych podpunktów z porządku obrad. 

Za wyłączeniem podpunktu e i f z porządku obrad głosowało 11 radnych, nikt nie był 

przeciw, a jeden radny wstrzymał się od głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący przystąpił do odczytania nowego porządku obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia                               

16 października 2018 r.   

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

c) wydzierżawienia nieruchomości mienia komunalnego 

d) wydzierżawienia nieruchomości mienia komunalnego 

5. . Wolne wnioski i zakończenie XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Po odczytaniu porządku obrad Pan przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem 

porządku obrad: 

Głosowanie za: 12 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Na obrady Sesji Rady Miejskiej w Radłowie przybył Pan Bogdan Bujak 

 

Ad. 3. 

 

W sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 13 radnych. Pan Kapera przystąpił do kolejnego punktu 

porządku obrad: przyjęcie protokołu z obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 

16 października 2018 roku. 

Pan Przewodniczący  zawnioskował, aby przyjąć protokół z obrad XLVII sesji Rady 

Miejskiej w Radłowie z dnia 16 października 2018 roku bez czytania. Pan Przewodniczący 

zarządził głosowanie kto jest za przyjęciem wniosku o nieodczytywanie protokołu. 

Głosowanie za 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 
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Następnie Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad 

XLVII sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 16 października 2018 roku. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 4. 

 

 

Obrady Sesji Rady Miejskiej w Radłowie opuścił Pan Jerzy Żurowski 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwał w sprawie: 

 

a) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o omówienie tematu Pana Skarbnika 

Pan Skarbnik złożył wyjaśnienia dotyczące projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy finansowej. 

Powiedział, że w związku ze zmianami dokonanymi w uchwale w sprawie zmiany WPF na 

2018 rok dostosowano wielkość dochodów i wydatków. Zmianie uległy pozycje: Plan 

dochodów ogółem obecnie wynosi 41 165 865, 73 zł a plan wydatków obecnie wynosi 

40 293 143, 99 zł.. Przedmiotowe zmiany są szczegółowo przedstawione w zmianie uchwały 

budżetowej na 2018 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Pan Paweł Jachimek złożył wniosek aby przyjąć uchwałę bez czytania  

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 13 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XLVIII/426/18 

 

b) Zmiany Uchwały budżetowej na rok 2018, 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił Pana Skarbnika o złożenie wyjaśnień 

Pan Skarbnik powiedział, że dokonuje się zwiększenia planu dochodów tj: wpływów z najmu 

i dzierżaw o kwotę 1 279 077, 00 zł. 

Dokonuje się przeniesienia planu wydatków w wysokości 2000, 00 zł. na realizację zadania „ 

Rewaloryzacja zespołu pałacowo-parkowego w Radłowie” w wysokości 1 000, 00 zł oraz „ 

Rozbudowa i przebudowa istniejącego budynku Domu Kultury w Biskupicach Radłowskich 
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wraz z zagospodarowaniem terenu” o kwotę 1 000, 00 zł. Dodatkowo dokonuje się 

przeniesienia wydatków w wysokości 700, 00 zł na dotację dla OSP. Również zwiększa się o 

plan wydatków o kwotę 1 279 077, 00 zł na zagospodarowanie zbiornika wodnego w 

projekcie „ Pojezierze Radłowskie.”  

.Pan Bogdan Bujak opuścił obrady sesji. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania projektu uchwały. 

Głosowanie: 11 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XLVIII/427/18 

 

c) Wydzierżawienia nieruchomości mienia komunalnego, 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera poprosił o wyjaśnienia Pana Tadeusza Cieślę – inspektora 

Urzędu Miejskiego w Radłowie 

Pan Cieśla wyjaśnił, że przedmiotem dzierżawy jest nieruchomość gminna o powierzchni 28, 

7316 ha. położona we wsi Przybysławice. Dzierżawa zostaje zawarta na okres 5 lat. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Pan Nasiadka zapytał jaka jest klasa gruntu 

Pan Cieśla powiedział, że to są grunty III klasy 

Pan Głowa jako radny z Przybysławic wyjaśnił w czym jest problem dotyczący tej dzierżawy, 

jaką uchwałę w tej sprawie podjęło zebranie wiejskie. 

Pan Madej zapytał, czy rada może decydować o przetargu nieograniczonym w tym 

przypadku. 

Pan Armatys wyjaśnił, że uchwała zebrania wiejskiego nie jest wiążąca. Powiedział, że start 

w przetargu będzie od innej ceny ponieważ rzeczoznawca wycenił i kwota powinna być co 

najmniej 100 % wyższa. 

Pan Cieśla wyjaśnił, że było różnie z ta dzierżawą zwłaszcza ze strony kilku rolników z 

Przybysławic. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania 



6 
 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania projektu uchwały Głosowanie: 11 radnych głosowało za, nikt nie 

był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała Nr XLVIII/428/18 

 

d) Wydzierżawienia nieruchomości mienia komunalnego, 

Pan Przewodniczący Piotr Kapera również poprosił Pana Cieślę o złożenie wyjaśnień w 

sprawie tej uchwały. 

Pan Cieśla wyjaśnił, że również przedmiotem dzierżawy jest nieruchomość gminna o 

powierzchni 38,3153 ha. położona we wsi Przybysławice. Dzierżawa zostaje zawarta na okres 

5 lat. 

Pan Głowa powiedział, że złożył pismo do Urzędu Miejskiego w Radłowie w sprawie o 

ogłoszenie przetargu nieograniczonego działki w całości. 

Powrócił Pan Bujak 

Pan Przewodniczący zapytał czy ją jeszcze jakieś pytania. 

Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania uchwały 

Głosowanie; za przyjęciem uchwały bez czytania 13 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Głosowanie: 12 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Uchwała 

Nr XLVIII/429/18 

Ad.5. 

 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad - Wolne wnioski i zakończenie 

XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Pan Madej powiedział, że mieszkańcy ulicy Bohaterów Września proszą o próg zwalniający. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jeżeli taka jest wola mieszkańców to ten temat jak najbardziej 

zostanie poruszony i progi zostaną założone. 
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Pan Madej zapytał o monitoring, ponieważ niektórzy kierowcy nie jeżdżą przez rondo tylko 

przez wieś i do tego z nadmierną prędkością 

Pan Armatys odpowiedział, że będzie rozbudowa. Przez zimę będą zrobione projekty a na 

wiosnę ruszą prace. 

Pan Nasiadka zapytał o dofinansowanie dla Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w 

Radłowie 

Pan Cegielski wyjaśnił, że chodzi o kwotę 500 000, 00 zł 

Pan Armatys opowiedział jaki będzie zakres remontu w Biskupicach Radłowskich. 

Pan Śmiałkowski powiedział, że na ulicy Poległych obok Państwa Mikuś powinna zostać 

założona lampa. 

Pan Kordela zaproponował zmianę zdjęć na murze ponieważ te wiszą zdecydowanie za długo 

i nie spełniają już swojej funkcji.  

Pan Burmistrz podziękował wszystkim radnym, tym którzy zostali wybrani na nową kadencję 

oraz tym którzy co już nie będą radnymi 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie. 

 

 

 

Protokolant                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

                                                                                                                                          

Agnieszka Pochroń                                                                           Piotr Kapera  


